
Schůze OVK Broumovsko 
 

20.4.2024 Tošovák 18.00 hod. 

 

Účast: Karel Nováček, Jan Žwak, Jakub Rak, Martin Mrázek, Lukáš Jánský, Jan Adamec, Jiří 

Koutský, Miroslav Mach, Petr John 

Omluveni: Pavel Hrubý, Jiří Škop, Pavla Volková, Jan Ludvík 

Hosté: Jindřich Mandát, Jan Novák 

 

1. Přesun archívu OVK Broumovsko od Pavla Lisáka do správy Jana Žwaka 

Horolezecký archív OVK Broumovsko (vrcholové knížky, protokoly ze spravovaných 

oblastí OVK Broumovsko), který doposud spravoval Pavel Lisák, se přesune do správy 

Jana Žwaka. 

Hlasování – pro: 8, proti: 0, zdržel se hlasování: 1 

 
2. Plánované jednání se Správou CHKO Broumovsko v červnu 2024 

Předseda informoval členy o chystaném jednání se Správou CHKO Broumovsko. 

 
3. Tyroláci – cesta Jiřího Šrůtka z roku 2019 

Jiří Šrůtek se odvolal proti rozhodnutí VV ČHS (které potvrdilo rozhodnutí OVK 

Broumovsko o zrušení cesty – viz. zápis ze schůze OVK Broumovsko 27.10.2023), 

k Centrální vrcholové komisi ČHS. 

 

4. Povolení Kočičí skály 

Informování členů o aktuálním vývoji situace ve věci povolení Kočičí skály (Dolní Ostaš). 

ČHS neuspěl v odvolání proti rozhodnutí Správy CHKO Broumovsko o udělení souhlasu 

se značením horolezeckých terénů a údržbou horolezeckých zařízení včetně trvalých 

jistících prostředků na území přírodní památky Kočičí skály na Ministerstvu životního 

prostředí. Rozhodnutí je platné v původním rozsahu. Správa CHKO Broumovsko dále 

deklarovala uzavření severozápadní části Kočičích skal i pro turisty.  

 
5. Brigáda na Ostaši, v Adršpachu 

OVK Broumovsko schválilo žádosti HKO Police a HO Adršpach o udělení souhlasu 

s brigádou na Ostaši a v Adršpachu, kvůli poskytnutí grantu ČHS na podporu údržby skal. 

Hlasování – pro: 9, proti: 0, zdržel se hlasování: 0 

 
6. Podmínky umožnění lezení od majitelů pozemků 

Předseda informoval o jednání s majitelem pozemků – Benediktinským opatstvím. 

Výkonný výbor ČHS po právní analýze schválil znění dohody mezi ČHS a 

Benediktinským opatstvím o umožnění provozování horolezectví na pozemcích Opatství. 

Týká se to Ostaše a Polických stěn. Teď se čeká na schválení Benediktinským opatstvím. 



7. Valná hromada 

Předseda informoval o proběhlé valné hromadě ČHS. 

 
8. Dojištění cesty Polední na Laňku (Město, Adršpach) 

OVK Broumovsko rozhodovala, zda nová cesta Tomáše Sobotky na Laňku dojišťuje cestu 

Polední VIIa z roku 1964. OVK Broumovsko se shodla, že spodní část stěny přes 1. kruh 

Tomáše Sobotky bude evidována jako nástupová varianta cesty Polední namísto 

vydatného stavění. OVK pak rozhodla o vytlučení 2. kruhu Tomáše Sobotky, který cestu 

Polední dojišťuje. 

Hlasování – pro: 4, proti: 2, zdržel se hlasování: 3 

Předseda bude informovat Tomáše Sobotku. 

 
9. Informační cedulky v Adršpachu 

Jindřich Mandát s Lukášem Jánským informovali o úmyslu dotáhnout projekt 

informačních cedulek, který byl započat ve spolupráci s Technickými službami Adršpach. 

OVK Broumovsko potvrdila podporu. 

 

Zapsal Petr John 


